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– Den er et av eksemplene på at kommunen, med Høyre i førersetet, bygger ned rødlistet natur, skriver innsenderne om den planlagte utbyggin-
gen av Vallerveien 146, rett ved Gjettum skole og Lindelia sykehjem.

Nei til økt bolig-
bygging i Bærum

raskt. Nye tall fra Statistisk sen-
tralbyrå viser at Oslo vil ha en
vekst på 16 prosent og Bærum
17 prosent.»

Vi er helt enige i det Gjølme
og Høyre mente i september
2022, og håper og tror de kan
holde fast på det.

Med en vekst på 17 prosent vil
folketallet i Bærum vokse med

NATUR
Elisabeth Blichfeldt
(styreleder i Bærum lokallag av 
Fortidsminneforeningen)
Kari Balke Øiseth
(styreleder i Naturvernforbundet i 
Bærum)
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Kari Balke Øiseth er styreleder i
Naturvernforbundet i Bærum.
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Elisabeth Blichfeldt er styreleder i
Bærum lokallag av Fortidsminne-
foreningen.

Elisabeth Gjølme skriver i Bud-
stikka 4. januar at Bærum må
øke tempoet i boligbyggingen.

Hun skriver at det i Bærum
kommunes langtidsplaner er
lagt opp til at befolkningen skal
vokse med 30.000 frem mot
2043.

Skal den virkelig det? Vi vil
gjerne minne Gjølme på det
hun skrev i Budstikka 24. sep-
tember 2022. Da skrev hun at
kommunestyret vedtok «at Bæ-
rum skal dempe langsiktig be-
folkningsvekst, men slik at Bæ-
rum tar sin relative andel av
veksten i hovedstadsregionen».

Videre: «Med en boligreserve
på cirka 21.000 boliger vil be-
folkningsveksten kunne kom-
me over 30 prosent. Det mener
Høyre er for høy vekst – for

«Vi vil gjerne
minne Gjølme på
det hun skrev i
Budstikka 24.
september 2022.»

ønsker et grønnere Bærum. Det
ser vi dessverre ikke spor av 4.
januar.

Innlegget er også, betegnen-
de nok, illustrert med et bilde
av Vallerveien 146. Den er et av
eksemplene på at kommunen,
med Høyre i førersetet, bygger
ned rødlistet natur.

Kjære politikere: Demp veks-
ten og ta vare på naturen vår!

500 boliger i året.
Selv med den konsentrerte

utbyggingen kommunen legger
opp til, vil vekst bety fortsatt
press på verdifull natur. Kom-
munen har en ambisjon om å
bli arealnøytraI og ikke bygge
ned natur. Det blir vanskeligere
jo høyere utbyggingstakten er.

I innlegget i september 2022
understreket Gjølme at Høyre

cirka 21.000 frem til 2050, altså
langt lavere enn det Gjølme vi-
ser til i innlegget 4. januar. Med
en gjennomsnittlig hushold-
ningsstørrelse på litt over to
personer betyr det at Bærum
har behov for cirka 10.000 boli-
ger de neste 25 årene. Da tren-
ger ikke Bærum å øke takten i
boligbyggingen fra dagens cirka
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– Erik Bye var Norges mest mar-
kante kulturpersonlighet i en
mannsalder og ble nr. 3 i kåringen
av 1900-tallets nordmann, skri-
ver innsenderen.

Statue av
Prøysen i
Asker – men
hva med
Erik Bye?
Jeg leste med interesse i Bud-
stikka 6. januar at Asker Lions
arbeider for å få opp et min-
nesmerke over Alf Prøysen,
som oppholdt seg i Asker i syv
år fra han kom til Vøyen gård
som fjøsrøkter i 1941.

Intet ondt sagt om dette ini-
tiativet, men det minnet meg
straks om det urimelige i at
selveste GIGANTEN Erik Bye,
som bodde og virket sine siste
40 år på Hvalstad i Asker,
ennå ikke har fått noe minnes-
merke etter seg i sin egen
hjembygd, ikke engang et
gatenavn eller sentral plass i
sitt navn.

Vi som startet og drev «Fyr-
lykta – Erik Bye visescene» fra
høsten 2007 (først på Asker
Museum og senere på Venska-
ben) har to ganger forsøkt å få
vekket Asker kommune til å
«gjøre noe med saken» og kan
i den sammenheng referere til
Budstikkas oppslag om dette
1.12.2007 («Vil ha Erik Byes
plass») og 30.10.2014 («Å hed-
re Erik Bye»).

Oppslagene viste lutter vel-
vilje til ideen i alle lag av fol-
ket og i kommunale instanser,
men du verden for en overvel-
dende handlingslammelse i
etterkant.

Det er i år for øvrig 20 år si-
den Erik Bye døde (13. okto-
ber) og ble gravlagt på Asker
kirkegård. Kanskje kunne det-
te «jubileum» bidra til ny opp-
våkning/initiativ?

For nye generasjoner kan
det kort minnes om at Erik
Bye var Norges mest markan-
te kulturpersonlighet i en
mannsalder og ble nr. 3 i kå-
ringen av 1900-tallets nord-
mann, etter kong Olav og Ei-
nar Gerhardsen.

Øyvind Kjus
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